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Arnfinn Førsund i Hordalandsdiagonalen AS er glad for at stortingspolitikerne velger 
å satse på E134. 

Mandag kom beskjeden om at transportkomiteen på Stortinget vil fremskynde 
byggingen av den nye tunnelen mellom Seljestad og Røldal til første periode i 
Nasjonal Transportplan. 

I det opprinnelige forslaget til Nasjonal transportplan 2018–2029 (NTP), som ble lagt 
fram før påske, var oppstart av ny tunnel skjøvet ut i tid til etter 2024. 

Stortinget skal behandle saken neste mandag, men allerede nå velger Førsund å 
slippe jubelen litt løs. 

- Det er en utrolig gladmelding. Vi har jobbet knallhardt for å få dette til. Det 
viste seg at når man fikk samlet kreftene i Hordaland, Rogaland og Telemark at 
det var viktig  å stå sammen. Nå gjelder det bare å få plass armen til Bergen. Vi 
må jobbe knallhardt inn mot valget til høsten for å få partiene til å binde seg til 
det, sier Førsund. 

Hordalandsdiagonalen har lenge jobbet for at E134 også må få en avstikker til 
Bergen via Odda. Prosjektet ble imidlertid lagt på is av regjeringen, til tross for at 
Statens vegvesen ønsker å sette i gang en utredning av prosjektet. 
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